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BRMG.KS-IX.0012.10.2015 
 

PROTOKÓŁ Nr 12-10/2015 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 23 września 2015 roku, a rozpoczęło o godz.15:15 w Sali Seana 
Lestera 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan pięciu (5) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięć 
osób (5), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 12 posiedzenie Komisji, powitała zebranych i 
poinformowała, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – druk nr 407. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – 
druk nr 408 – w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Dostępność obiektów sportowych dla mieszkańców i amatorskich klubów 
sportowych – możliwość zniesienia odpłatności za korzystanie z tychże 
obiektów. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Wspieranie sportu amatorskiego poprzez programy o roboczych nazwach: 
”Awans” i „Inkubator Sportowy”.  
Przedstawia: Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji Sportu RMG 
 

5. Sprawozdanie z wykonanych projektów sezonu letniego realizowanych 
przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku. 
Przedstawia: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 

 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Prowadzący Mirosław Zdanowicz poinformował, że do druków nr 407 i nr 408  – czyli 
do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie wpłynęły 
Autopoprawki. 
 
Następnie radny Łukasz Hamadyk poprosił o przeniesienie na następne posiedzenie 
Komisji pkt 4 porządku.  
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Przewodniczący Mirosław Zdanowicz poddał pod głosowanie przeniesienie pkt 4 
czyli tematu Wspieranie sportu amatorskiego poprzez programy o roboczych 
nazwach: „Awans” i „Inkubator Sportowy” na październikowe posiedzenie Komisji. 
 
Głosowanie: 3 „za”-  jednogłośnie. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie całego porządku 
posiedzenia wraz ze zmianą. 
 
Komisja porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie – 3 głosami „za”. 

 
PUNKT  - 1 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2015 – 2040 – druk nr 407 + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
24 września 2015 r. – BRMG-S.0006.407.2015) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały wraz z Autopoprawką. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały. Głosów w dyskusji nie było. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 3 głosami 
za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 407 + Autopoprawka. (Opinia nr 12-10/21-17/2015). 

 
PUNKT  - 2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 408 + 
Autopoprawka – w zakresie działania Komisji 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
24 września 2015 r. – BRMG-S.0006.408.2015) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały wraz z Autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawką, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, 



3 
 

poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 408 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 3 głosami 
za, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 408 + Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 12-
10/22-18/2015). 

PUNKT  - 3 
 
Dostępność obiektów sportowych dla mieszkańców i amatorskich klubów 
sportowych – możliwość zniesienia odpłatności za korzystanie z tychże 
obiektów. 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Zacznę od tego, że taka inwentaryzacja wszystkich obiektów sportowych została 
dokonana i generalnie w bardzo dużej części te obiekty są wykorzystywane bądź 
przez Uczniowskie Kluby Sportowe bądź przez zajęcia pozalekcyjne, bądź też 
wynajmowane, użyczane dorosłym najogólniej mówiąc. Jeżeli chodzi o tą darmową 
formułę to chciałabym zaznaczyć, że jest Zarządzenie Prezydenta Miasta Gdańska 
regulujące najem powierzchni sportowej i tam są konkretne kwoty w różnych 
strefach miasta i gdybyśmy chcieli cokolwiek zmienić to łamalibyśmy Zarządzenie 
Prezydenta. To po pierwsze. Po drugie użyczenie darmowe wiąże się z taką bardzo 
istotną kwestią, że koszty są po stronie edukacji, którą wszyscy narzekają, że 
edukacja jest taka „pieniężnożercza”, ale w tym jest też utrzymanie tej 
infrastruktury sportowej. Te kwoty, które są wymienione w Zarządzeniu też nie 
rekompensują kwot ponoszonych z racji utrzymania tych powierzchni, ale są po 
stronie dochodów jakimś przychodem dla miasta, bo w sumie to miasto finansuje. 
Więc nie bardzo widzimy możliwość zupełnie nieodpłatnego korzystania, tym 
bardziej, że nowe obiekty ze sztuczną nawierzchnią naprawdę w konserwacji są 
bardzo drogie i nie każdy podmiot, który chciałby skorzystać wywiązuje się z 
zaleceń osoby, która tego podnajmu dokonuje, bo wiemy, że tam jest kwestia 
wejścia, nie w korkach, tysiące rzeczy. Trudno to upilnować, więc gdzieś tam też 
musi być osoba ze szkoły, która dopilnuje, żeby te warunki były spełnione, bo nie 
trudno obiekt zniszczyć. Także tak to od naszej strony wygląda. Na dodatek 
niektóre obiekty są oświetlone i to jest też potworny koszt. W związku z tym takie 
darmowe użyczenie trzeba by było podjąć decyzję pod tytułem kto to ma 
sfinansować?     
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Czy są pytania?  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Chciałbym zapytać, bo z doświadczenia wiem, że takie głosy często są, że 
większość szkół i dyrektor są jednak przychylni współpracy jeśli chodzi o 
używanie obiektów, ale taka sytuacja miała miejsce, że w takich prywatnych 
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rozmowach mówią, że im się nie opłaca użyczać obiektu, boiska, ponieważ te 
pieniądze, które klub czy stowarzyszenie miałoby zapłacić to i tak idzie do 
miasta i szkoła nic z tego nie ma. Wiem, że szkoła przekazuje to do miasta, 
ale czy rzeczywiście tak to wygląda, czy może to w jakiś sposób zachęcić, że 
tam, gdzie stoją te puste obiekty to może spróbować tam kogoś przyciągnąć?  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Pan radny porusza kwestię, którą myśmy burzliwie dyskutowali na ostatniej 
Komisji Edukacji. Nasz opinia była taka sama, że gdzieś właśnie byśmy 
optowali za wprowadzeniem jakiegoś systemu motywacyjnego. To widać ze 
wszystkich stron. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dla dyrektorów?     
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Dla dyrektorów, którzy wypożyczają swoje obiekty. Wiem, że to jest trudne, 
bo już pani miała okazję wyjaśnić, ale może jeszcze pani odpowie, pani 
dyrektor.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Chcemy doprowadzić do sytuacji, w której maksymalnie te obiekty są 
wykorzystywane, bo nie po to są budowane, tutaj trzeba jeszcze tylko 
rozróżnić, co nie jest takie czytelne dla przeciętnego mieszkańca, że są 
boiska w różnej formule gwarancyjnej i te przyszkolne rządzą się troszeczkę 
innymi prawami i te, które są przy szkole, ale są orlikami też rządzą się 
innymi prawami. To jedno. Jeżeli chodzi o tą motywację do tego, żeby więcej 
było podnajmów i najmów, to mówię od strony dyrektora, z jednej strony 
jeżeli mam sygnał, że wynajmuję klubowi i ten klub pisze mi np., że 
oczywiście zajęcia dla dzieciaków są za darmo z tego tytułu mam za darmo 
udostępnić boisko i nie ma problemu, ale ja dowiaduję się następnego dnia od 
rodzica, że ten trener pobiera 10 zł i on mówi na skarpetki, obojętnie na co. 
Jest to podwójne kłamstwo i tak naprawdę ten dyrektor jest w trudnej 
sytuacji i ten rodzic i firmowana instytucja. Więc chcemy doprowadzić do 
sytuacji, żeby jak najwięcej było, natomiast nie może się to też odbywać za 
darmo. Ten dyrektor, który podnajmuje musi, to co powiedziałam, 
zabezpieczyć jeszcze dozorcę, tysiące innych rzeczy, wejście np. do szkoły, 
bo nie ma toalety na zewnątrz. Te kolejne duże boiska, które budujemy w tej 
chwili na Smoleńskiej, tam, gdzie jest jedyne pełnowymiarowe boisko 
piłkarskie – ogromy problem, bo nie ma toalet na zewnątrz, ani szatni. Nikt 
wcześniej nie myślał o tym, że żeby obiekt mógł być jak gdyby wydzielony ze 
struktury szkoły to potrzebna jest mu przysłowiowa toaleta i szatnia, bo 
inaczej trzeba całą szkołę otworzyć, żeby osoby, które grają w piłkę mogły z 
tej toalety korzystać. Są to takie proceduralne historie. Ostatnie zdanie na 
temat motywacji. Ja absolutnie jestem za wszelkim motywowaniem, tylko 
żebyśmy równy start mieli, bo mamy klepiska, mamy orliki i mamy Smoleńską. 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Pani dyrektor to co mówiliśmy, ja też nie jestem za tym, żeby te pieniądze w 
całości wpływały, bo to byłaby niesprawiedliwość, absolutnie, ale może jakiś 
procent z tego.     
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Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Ależ oczywiście, że wpływa. Ja już panie Wojtku o tym mówiłam.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Pani dyrektor już mówiła, tylko, że dyrektorzy nie mają świadomości, że 
jeżeli więcej wynajmą to więcej będą mieli. A tak jak więcej wynajmą to 
czego będą mieli więcej? Pracy, a nie pieniędzy.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Panie Wojtku, a czego będą mieli więcej?  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Pieniędzy.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Pieniędzy w czyjej kieszeni?  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
W budżecie szkoły.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
W budżecie szkoły, jeszcze raz powtarzam i jak mantrę będę powtarzała. 
Każdy dyrektor, który się tym nie zajmuje musi w okresie, kiedy planuje 
budżet zaplanować dochody i musi nam je przedstawić. Inaczej nie 
moglibyśmy planu finansowego zrobić, ani planu miasta. Jeżeli ja planuję, że 
w Gimnazjum nr 10 będę miała 10 tys. dochodów to po stronie wydatków 
najczęściej ok. 70% jest … 
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Czyli pani dyrektor potwierdza, że ten system motywacyjny istnieje?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Nie, motywacyjny to jest co innego.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Ja mówię o tym, że więcej pieniędzy będzie w szkole.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Dlatego zadałam to pytanie dla kogo, bo to nie są pieniądze dyrektora. Jeżeli 
ktoś mówi mi, że to nie jest motywacyjne, że wraca na mój budżet to ja się 
buntuję po prostu.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
To jest motywacyjne. Do tego dążymy właśnie. Tylko wcześniej było zawsze 
powiedziane, że to jest niemożliwe, bo jest niesprawiedliwe, dlatego, że 
jedna szkoła ma dużo obiektów, może zarabiać dużo, jedna ma mało i może 
zarabiać mało.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
To mówiłam cały czas, że ten budżet nie w całości, ale wraca, bo są 
oczywiście szkoły typu SP 40 na skraju miasta, gdzie jest klepisko i jeżeli pani 
dyrektor od rana do nocy próbowała coś zrobić to jedyne co to może z kijkami 
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chodzić i z mieszkańcami po wale Raduni. Więc ona nigdy nie będzie w stanie 
tych pieniędzy zarobić co szkoła, która ma basen albo tego przysłowiowego 
orlika.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
Całkowicie się zgadzamy z tym, oczywiście. Pewnie pani dyrektor też 
rozmawia z dyrektorami i pewnie jeszcze więcej i częściej niż my, ale takie 
opinie widać z różnych stron się pojawiają, że dyrektorzy mają jednak 
poczucie, że nie do końca im się opłaca takie wynajmowanie sal.   
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Z doświadczenia wiem, że na przykład, już nie będę mówił gdzie i kiedy, ale 
są takie sytuacje, że grając mecz mówili ile tu trzeba było zapłacić itd. ale tu 
musi przyjść pani szatniarka, która musi otworzyć, sprzątnąć i wtedy jak 
zapłacicie to i tak nic nie będzie z tych pieniędzy, więc wolimy, żebyście za 
te pieniądze kupili środki czystości. W ten sposób dogadują się.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Proszę powiedzieć która to palcówka, bo to jest tzw. barter, na który nie ma 
zgody w żadnym budżecie. Nie ma mowy w obliczu prawa o umowach 
barterowych.   
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Nie powiem gdzie i kiedy, ale mówię, że tak to pewnie wygląda z 
nieświadomości, bo w sumie dla nich też lepiej by było przyjąć tą gotówkę, 
niż jeździć z siatkami z płynami.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Dla mnie problem tkwi w świadomości, że to nie jest moja szkoła, tylko to 
jest miejska szkoła i infrastruktura jest miejska. Ja nie mogę traktować tego 
boiska jak samochodu, którego mi miasto użyczyło.  
 
Radny Wojciech Błaszkowski – członek Komisji  
My się całkowicie zgadzamy.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Ja nie mogę zarabiać na tym użyczonym samochodzie, tylko albo jestem 
miejskim dyrektorem i pracuję na rzecz miasta, albo powinnam zastanowić 
się nad tym co robię.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Pani dyrektor proszę sprecyzować i podsumować wywód dotyczący tego 
punktu: dostępność obiektów sportowych dla mieszkańców i amatorskich 
klubów sportowych – możliwość zniesienia odpłatności za korzystanie z tychże 
obiektów. Możliwe czy niemożliwe?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Zniesienie odpłatności, tak jak powiedziałam, jest niemożliwe całkowite, 
chociaż w przypadkach, gdzie jest zdefiniowane to, że jest to darmowe, to 
takie obejście na niektórych obiektach możemy zrobić. Natomiast jest 
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Zarządzenie Prezydenta Miasta, które to reguluje ile należy za najem 
pobierać pieniędzy i gdybyśmy chcieli to obejść, to trzeba by było zmienić 
Zarządzenie Prezydenta Miasta.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję. Chciałbym przejść do imprezy, która się odbyła w niedzielę. 
Mistrzostwa Gdańska w piłce nożnej roczniki 2005, 2006, 2007. Tu wystąpimy 
do Prezydenta z podziękowaniami dla organizatorów. Impreza, na której 
byłem, pierwszy raz zobaczyłem tyle dzieciaków grających w piłkę, i tylu 
rodziców, kibiców, że tylko przyklasnąć. Teraz jak się spojrzy na te dyskusje 
czy dać, czy nie dać, czy dopuścić czy nie dopuścić … 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Ale dla dzieci jest wszystko za darmo. Jeżeli są dzieciaki to nie ma żadnych 
kwot.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Ale to jest sport na takim poziomie, gdzie tylko rodzice to finansują, a tu 
organizacyjnie nie ma żadnych ram i nic z tego nie wyjdzie.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
To mamy animatorów sportu.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Tym dzieciom czasami piłka do kolan sięgała, ale widziały co mają robić, jak 
grać. Więc nie tylko sama „kopanina” tylko oni już są trochę przygotowani do 
gry. Dlatego proponuję wystąpić do Prezydenta z prośbą o nagrodzenie Biura 
Sportu, organizatorów imprezy. Czy MOSiR tam też brał udział?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Byliśmy partnerem dla tego przedsięwzięcia. Na naszych obiektach się to 
odbywało. Ale to głównie Biuro Sportu realizowało ten projekt.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Chciałbym podkreślić, co prawda pan Prezydent był i był zaskoczony jak 
zobaczył jaki doping był na trybunie, jak jedne dzieciaki wbiły bramkę drugim 
to jakie jak głośno było na trybunie, jak na Lechii.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Dwa tygodnie temu było to samo na Hospicjum i z całej północnej Polski 
rozgrywały się mecze takich właśnie maluchów. Rewelacja.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Właśnie. To jest chyba jedyna droga do tego, że może kiedyś Lechia będzie 
większa. Tą drogą, którą się teraz kupuje, wyrzuca trenerów, zawodników to 
nic z tego nie ma, bo ostatnia przegrana 2:1, to podcina nogi, a z drugiej 
strony Lewnadowski, który wczoraj zaskoczył cały świat. Czy pani już 
wyczerpała temat?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tak.  
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję bardzo. Panie dyrektorze Trojanowski czy może pan Maksim, czy 
chcielibyście panowie coś dodać á propos tej niedzielnej imprezy? Z czego 
wziął się pomysł, bo po raz pierwszy były takie Mistrzostwa Gdańska.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Pomysł polegał na tym, że w tych klubach dziecięcych jest bardzo dużo 
klubów piłkarskich w Gdańsku, bo czym ta młodzież jest starsza to skupia się 
już w tych największych, najmocniejszych, a na końcu w tych najstarszych 
klubach, to przede wszystkim Lechia i wówczas trudno rozgrywać Mistrzostwa 
Gdańska, więc po konsultacjach z Jaguarem klubem z Kokoszek, który był 
takim operatorem technicznym tych Mistrzostw doszliśmy do wniosku, że 
będą te trzy roczniki. Blisko 600 dzieciaków brało w tym udział. Po raz 
pierwszy wprowadziliśmy nagrody, nazwijmy to finansowe, ale były to talony 
do sklepów sportowych na sprzęt, żeby dzieci mogły sobie coś kupić. Za 
zwycięstwo każdy z tych dzieciaków dostał talon za 300 zł. Do tego kanapkę, 
co było niezwykle istotne i napój. To zrobiliśmy pierwszy raz, ale będziemy 
chcieli to oczywiście kontynuować, bo to jest to, że w tej kategorii wiekowej 
fajna jest rywalizacja i co ciekawe, nieprawdą było, że w finałach wystąpi 
tylko Lechia, bo było to 5 czy 6 różnych klubów. Dla nas też był to sygnał, że 
niektóre kluby nie wystawiły swoich dzieciaków i jest teraz pytanie, czy 
dostają teraz pieniądze na tzw. szkolenie, czyli na trenerów, a widocznie 
robotę odwalają lichą, że nie chcą w takim turnieju i to na miejscu, nie 
wiąże się to z kosztami dojazdowymi, wziąć udział i będziemy brali to pod 
uwagę przy przyznawaniu grantów, taki stosunek do tej młodzieży, bo szkoda, 
że ci młodzi ludzie nie mieli szansy chociażby z Polonii Gdańsk rywalizować 
ze swoimi rówieśnikami. Bardzo się cieszę, że pan przewodniczący był i był 
Prezydent, bo to podbija rangę i dla tych dzieciaków, ale też i dla tych 
rodziców. Publiczność była większa niż na meczach ekstraligi rugby, tak 
można obrazowo powiedzieć, ale to dlatego, że to było w Gdańsku, dla 
gdańskich drużyn, dla gdańskich dzieciaków, z gdańskimi rodzicami.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Chciałabym coś dodać od strony edukacji. Chciałabym wrzucić taką myśl. 
Uczniowskie Kluby Sportowe gdyby mogły włączyć taki element, który za 
czasów mojej młodości funkcjonował. Jeżeli nie spełniasz pewnych warunków 
jako uczeń to jesteś zawieszony w jakimś czasie. Rozumiem, że niekoniecznie 
muszą być to najwyższe loty, ale np. to, że do sportowych szkół idą dzieciaki 
z dwójami z góry na dół i z zachowaniem nie takim, myślę, że to też jest 
przyczyna tych słabszych wyników sportowych.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Nie mam takiego doświadczenia. Moja cała trójka skończyła szkołę sportową. 
Syn i córka studia wyższe. Dają sobie radę w życiu, bo są sportowcami. Wiec 
nie umiem powiedzieć o tym, natomiast UKS-y to są samodzielne kluby. Nie 
mogę narzucać spraw regulaminowych. Oni sami ustalają swój statut i 
funkcjonują. Natomiast współpraca UKS-u ze szkołą powinna też zawierać ten 
element edukacyjny czyli oceny dzieciaka. My mamy taki program Top Talent 
dla najzdolniejszej młodzieży i to jest kontakt trenera i nauczyciela, 
wychowawcy. Wychowawca informuje oczywiście o zagrożeniach, czy 
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podejściu dzieciaka do nauki, bo chce mieć w Top Talencie nie tylko 
wspaniałych piłkarzy, ale dbających o przyszłość.  
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 

Mogę dodać, że są takie podmioty, gdzie ściśle współpracują trenerzy. 
Właściwie trener jest odpowiednio przygotowany i jednocześnie jest 
nauczycielem w tej szkole, którzy, z mojego doświadczenia, którzy zwracają 
na to uwagę. Pamiętam też taki przypadek, kiedy zgłosiliśmy nieodpowiednie 
zachowanie jednego z młodych sportowców i tam kara była bezwzględna 
półrocznego zawieszenia. Tylko ktoś musi zainterweniować. Z kolei w drugą 
stronę to działa, że te dwóje otrzymują i w szkołach sportowych i w klasach 
sportowych i w zwykłych też.   
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Tu absolutnie zgoda, natomiast doświadczenia są różne. Powinien być to 
czynnik motywacyjny. Jesteś w klubie, jeszcze w takim fajnym klubie jak 
Lechia np. i musisz się wykazać czymś więcej niż …     
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Ma pani rację. Są również takie podmioty, które zwracają na to szczególną 
uwagę, bo trenerowi łatwiej się pracuje z taką młodzieżą, którą ma 
ogarniętą.     
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Dziękuję.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję bardzo. Chciałbym, żebyśmy jako Komisja przegłosowali ten wniosek 
do Prezydenta.     
   

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska wnioskuje do Pana Prezydenta o nagrodzenie 
organizatorów imprezy sportowej dla dzieci – Mistrzostw Gdańska Juniorów w piłce 
nożnej. Mistrzostwa zostały zorganizowane na wysokim poziomie, z 
zaangażowaniem, w których większość gdańskich klubów wzięła udział. Zawody 
przyniosły wiele radość, zdrowej rywalizacji sportowej, a także emocji nie tylko  
młodym uczestnikom, ale również ich rodzicom, którzy licznie przybyli, aby 
kibicować swoim dzieciom. Komisja uważa, że pomysł zorganizowania takich 
Mistrzostw był świetnym pomysłem, wartym kontynuowania w przyszłych latach i 
wnosi jak na wstępie.  
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 3 głosami za. 
 
Wniosek nr 12-10/3-3/2015 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
PUNKT  - 4 

 
Sprawozdanie z wykonanych projektów sezonu letniego realizowanych przez 
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku. 
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Panie przewodniczący, szanowni radni przygotowałem państwu krótką 
prezentację w tym temacie (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 

Po przedstawionej prezentacji Komisja przeszła do dyskusji.  
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Panie dyrektorze, gdyby pan mógł powiedzieć trochę na temat cyfr. Ile 
imprez było zorganizowanych w tym roku? Ile osób brało udział w organizacji, 
przygotowaniu tych imprez? Jaka to grupa ludzi?   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Panie przewodniczący, z uwagi na to, że te projekty, które realizujemy to są 
projekty cykliczne, dla przykładu podam, że w projektach Aktywuj się 
tygodniowo bierze udział, które rejestrujemy, wejście na halę, na jogę, na 
zumbę czy też zumbę gold, czy też zajęcia Nordic Walking to jest ok. 500 
osób tygodniowo. Jeżeli chodzi o imprezy biegowe to dla przykładu Bieg 
Westerplatte to jest 3900 osób, Maraton to jest 2500. To są tysiące osób, 
które uczestniczą, ale myślę, że ważne to jest, że mieszkańcy mają 
motywację do tego, żeby wziąć udział. Samo to, że organizujemy te imprezy, 
że one są na terenie naszego miasta motywuje do tego, żeby przygotować się 
do tego biegu, do triathlonu. Nie wszyscy też w przypadku Aktywuj się są na 
tyle majętni, bo są zajęcia, które są zajęciami bezpłatnymi. Wykorzystujemy 
swój potencjał obiektowy, albo plenerowy, płacą tylko jedynie za instruktora. 
W przypadku jogi czy zumby w okresie letnim robimy je na plaży czy też w 
innych miejscach. Więc trudno mówić o konkretnych liczbach. One są 
zmienne. Kilkadziesiąt tysięcy osób w przybliżeniu.    
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Jaka duża grupa się tym zajmuje? Organizatorów?  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

W Dziale Imprez jest 5 osób, które realizują te zajęcia i mają wsparcie na 
pewno Działu Technicznego, sporadycznie oczywiście, i wsparcie w postaci 
Działu Promocji, jednego człowieka, który jest pracownikiem całego MOSiRu i 
też robi inne rzeczy związane z ogłaszaniem przetargów, czy udzielaniem 
odpowiedzi na pytania, czyli jest to grupa sześciu osób.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
To tylko można pogratulować, żeby tak niewielu zrobiło tak dużo dla wielu.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Panie przewodniczący warto dodać, że MOSiR także nadzoruje stadion letni, 
na którym odbywają się imprezy i to imprezy rangi ogólnopolskiej w piłce 
nożnej plażowej, w siatkówce plażowej, w rugby plażowym i piłce ręcznej 
plażowej, także to po raz pierwszy zrobiliśmy w Brzeźnie, tego typu budowlę. 
DRMG to wybudowało, ale myślę, że stanie się to na stałe pewnym fajnym, 
nowym punktem sportowym Gdańska.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Tak rzeczywiście. Był to jeden z projektów, który towarzyszy naszym 
zadaniom. Dziękuję panie dyrektorze za uzupełnienie. To jest na pewno tylko 
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część. Nie ma tu przystanków tramwaju wodnego, czy przystani, które 
realizujemy w ramach współpracy z ZTM-em. W prezentacji była 
przedstawiona skrótowo nasza działalność.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Chciałbym, abyśmy jako Komisja wystąpili do Prezydenta z podziękowaniem 
dla MOSiRu. Taki ogrom pracy, który tu jest zrobiony i to idzie w świat, 
imprezy najwyższej rangi, bo widzę, że Maraton to też będzie…  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 
Maraton to będzie strzał. Pani przewodniczący, szanowni państwo szacuję, że 
wpływy związane z pozyskaniem środków zewnętrznych w tym roku przez 
MOSiR łącznie z tym PZU to jest poziom ok. 900 tys. zł.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dobrze by było, żeby do wszystkich urzędników i do decydentów w Gdańsku 
dotarło, że najtańsza reklama miasta Gdańska jest poprzez sport, poprzez 
turystykę, poprzez działania tego typu jakie prowadzi MOSiR.   
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

To już kanony i marketingowcy już wiedzą o tym, i to jest trend, jakby pan 
potwierdza to, że rzeczywiście ta płaszczyzna komunikacji klient, firma, 
sprzedawca, gdzie są emocje jest najbardziej korzystna, bo jest autentyczna, 
najbardziej skuteczna i najtańsza.   
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Warto podkreślić, że wsłuchujemy się w zapotrzebowania społeczne. Szukamy 
takich projektów, w których chętnie uczestniczą gdańszczanie i do tego 
materiału, czy do tego cyklu imprez, o których mówił dyrektor Paszkowski 
dokładamy wyścigi rowerowe zarówno tych górskich jak i szosowych, które 
robimy razem z Czesławem Langiem. Na tych szosowych, impreza po raz 
pierwszy, ponad 600 osób. I amatorzy. To jest fajna rzecz. Do uzupełnienia 
tego planu biegów jest jeszcze gdański Półmaraton, który wspieramy. 
Wspieramy również Bieg Dominika. Także tam, gdzie startują mieszkańcy, 
jesteśmy. Planujemy jeszcze taką większą imprezę pływacką wzdłuż plaży w 
Brzeźnie, żeby przygotować taki dłuższy dystans dla chętnych dla 
przepłynięcia i wówczas zamkniemy się w takim jednym, wielkim Triathlonie. 
Mamy biegi, bieg jest w triathlonie. Mamy pływanie, pływanie jest w 
triathlonie. I mamy rowery i rowery też mamy w triathlonie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Chciałbym poddać pod głosowanie wniosek do Prezydenta.   
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
                    Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska wnioskuje do Pana Prezydenta o 
nagrody pieniężne dla dyrektora oraz pracowników Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Gdańsku pracujących przy organizacji wszelkiego rodzaju imprez w 
sezonie 2015 r. 

Wszystkie imprezy były zorganizowane na wysokim poziomie, 
przyciągnęły i zaangażowały kilkadziesiąt tysięcy mieszkańców Gdańska, jak 
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również wielu turystów. Wydarzenia te świetnie promują miasto Gdańsk w Polsce i 
na świecie, ale ich organizacja wymaga wiele pracy, dokładności, dbałości o 
szczegóły, czemu świetnie sprostał dyrektor oraz zespół osób z MOSiR-u. W związku 
z powyższym Komisja wnosi jak na wstępie.    
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie  – 4 głosami za. 
 
Wniosek nr 12-10/4-4/2015 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

Dziękuję za uznanie. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję. Ten punkt już został wyczerpany. 
 

PUNKT  - 5 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
 
Dwa pisma: 

1. Od pana Mariana Zupy Prezesa Gdańskiego Auto Moto Klubu – dotyczy 
tematu, o którym rozmawialiśmy na poprzednim posiedzeniu Komisji – a/a. 

2. Od pana Leszka Paszkowskiego – Dyrektora MOSiR z prośbą o wytypowanie 
przedstawiciela Komisji Sportu RMG, który weźmie udział w pracach komisji 
konkursowej w związku z konkursem ofert na wykorzystanie obiektu – 
Kompleksu Piłkarskiego przy ul. Meissnera w Gdańsku. Został wytypowany 
radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji.  
 
Pan Adam Maksim poinformował, że 8 października 2015 r. o godz. 17:00 w 
Sali AWFiS odbędzie się wręczenie nagród dla młodych sportowców.  

 
W związku z tym, że nie było więcej spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 16:15. 
 
 

Przewodniczący 

Komisji Sportu RMG 

 

Mirosław Zdanowicz 

 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  



Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska

Pkt. 5 – Sprawozdanie z wykonanych projektów sezonu letniego



17.05.2015

Start/Meta

AMBEREXPO

Strona imprezy: pzugdanskmaraton.pl

fb.com/MOSiRGdansk oraz dedykowane wydarzenie



 Uczestników zarejestrowanych: 2403 osoby z 10 
krajów

 Uczestników na starcie: 1857 osób

 Znakomite, pozytywne recenzje uczestników, 
sponsorów i współpracujących instytucji



53. BIEG WESTERPLATTE



53. BIEG WESTERPLATTE

 Rekord frekwencji – 3900 osób na liście startowej

 Wsparcie finansowe dużego sponsora – PZU

 Honorowy Patronat Ministerstwa Sportu i Turystyki

 Bogaty pakiet finiszera



53. BIEG WESTERPLATTE 

GDAŃSKI HERB BIEGOWY
 Impreza otwierająca projekt Gdańskiego Herbu Biegowego

 Pozostałe imprezy projektu:

AmberExpo Półmaraton Gdańsk

 2. PZU Gdańsk Maraton



CZĘŚĆ PŁYWACKA CZĘŚĆ ROWEROWA CZĘŚĆ BIEGOWA



TRIATHLON GDAŃSK
 Ponad 500 uczestników z całej Polski

 Znakomite opinie 



TRIATHLON GDAŃSK
 Triathlon dla Dzieci jako impreza towarzysząca 

– niemal 100 uczestników



 Zwieńczenie całorocznego programu 

„Aktywuj się w Gdańsku z Zumba®!

 Największy w Polsce maraton Zumba® na plaży

 Niemal 1000 uczestników

 Wyjątkowa, nadmorska sceneria

 Gwiazdy Zumba® ze świata

 Finansowanie w ramach nagrody w programie Lider Animator

IV GDAŃSKI MARATON ZUMBA® NA PLAŻY



AKTYWUJ SIĘ NA LATO

 Cykl turniejów rozgrywanych przez całe lato – 2 razy w tygodniu

 Organizowany wspólnie z klubami: Lechia Gdańsk, LOTOS Trefl Gdańsk oraz RC Lechia Gdańsk

 Plażowa Piłka Nożna

 Rugby plażowe

 Siatkówka plażowa



AKTYWUJ SIĘ NA LATO

 Regularne, cotygodniowe zajęcia

 400-500 uczestników

 Miejskie obiekty i plenery wykorzystywane do ćwiczeń



NIKON CUP GDAŃSK 2015

 Jeden z najpopularniejszych w Polsce turniejów siatkówki plażowej

 Łącznie 217 zespołów z całego kraju

 Stała i liczna obsada zawodników w 2 kategoriach wiekowych



MARINA GDAŃSK

BANDERA

POLSKA 435

NIEMCY 162

DANIA 79

LITWA 20

HOLANDIA 18

SZEWCJA 17

FINLAND 15

WIELKA BRYTANIA 8

ROSJA 7

SAINT VINCENT 5

SŁOWACJA 3

USA 2

FRANCJA 2

AUSTRIA 1

BELGIA 1

 778 jednostek z 15 krajów

 Stan za okres od kwietnia do sierpnia 2015 r.



IMPREZY ŻEGLARSKIE
Marina Gdańsk jako baza dla jednostek uczestniczących w:

 Otwarcie Sezonu Wodnego - organizator
 Regaty o Puchar Mariny Gdańsk - organizator
 Baltic Sail - partner
 Kongres ICOMIA i IFBSO - Polskie Jachty - partner
 5. Zlot jachtów DACRON 70 - AKM Górki Zachodnie - partner



GENERAŁ ZARUSKI - REJSY SZKOLENIOWE
 Niepełnosprawni „Przełamując nie tylko fale”

termin: 06-12.07.2015 r.

trasa: Gdańsk - Kłajpeda - Liepaia - Gdańsk

 ZHP Sea Scouts

termin: 20-29.07.2015 r.

trasa: Gdańsk - Arhus

 ZHP Sea Scouts 2

termin: 30.07-05.08.2015 r.

trasa: Arhus - Rostock

 Zlot "Hanse Sail" Rostock

termin: 06-09.08.2015 r.

miejsce: Rostock

 I. Gdańska Szkoła pod Żaglami (otwarta rekrutacja)

termin: 26.08.-13.09.2015 r.

trasa: Gdańsk - Gdańsk



PROJEKTY UNIJNE
Udział w dwóch projektach zalążkowych

Budowanie koncepcji programu projektów docelowych

 Baltic Pass – rozwój żeglarskich szlaków turystycznych

regionalnych i międzynarodowych

 Baltic Outdoor – wzmocnienie potencjału tzw. małych

aktorów (kluby, stowarzyszenia i organizacje sportowe)

działających w szeroko rozumianym środowisku zewnętrzym,

poprzez realizację szkoleń, wyjazdów, imprez o charakterze

międzynarodowym

 Współpraca z partnerami z Danii, Litwy, Niemiec



FALOCHRON ZACHODNI

 Udostępnienie Falochronu Zachodniego w Nowym Porcie zwiedzającym

 Mała architektura – ławki, siedziska, pojemniki na śmieci



MODERNIZACJA KRAINY ZABAWY

 Modernizacja największego placu zabaw w

Gdańsku

 Wspólne działanie MOSiR w Gdańsku oraz GPEC

 Nowe urządzenia zabawowe

 Urządzenia dedykowane dzieciom

niepełnosprawnym, poruszającym się na

wózkach

 Nowa pięciostanowiskowa siłownia plenerowa



KOMPLEKS PIŁKARSKI MEISSNERA
 Przygotowanie konkursu na wybór operatora na działalność publiczną i komercyjną o

charakterze sportowo-rekreacyjnym, na okres 10 lat

 Przygotowanie konkursu na najem godzin publicznych do 30 czerwca 2016 r.



OBIEKTY SPORTOWE – BUDŻET OBYWATELSKI
Administracja obiektami powstałymi w ramach 

Budżetu Obywatelskiego:

 2 boiska osiedlowe /Piecki-Migowo, 

zbiornik wodny Gdańsk – Madalińskiego/

 Skatepark Osowa



KĄPIELISKA MORSKIE GDAŃSK

Sezon letni 2015

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku



BŁĘKITNA FLAGA

W sezonie 2015 sześciu kąpieliskom

w Gdańsku zostało przyznane

wyróżnienie Błękitnej Flagi.

 Molo Gdańsk Brzeźno

 Gdańsk Stogi

 Gdańsk Jelitkowo

 Gdańsk Sobieszewo

 Gdańsk Orle

 Gdańsk Brzeźno Dom Zdrojowy

Oraz przystaniom jachtowym:

 MARINA GDAŃSK

 TAMKA GDAŃSK



KĄPIELISKA MORSKIE GDAŃSK

 Sezon letni: od 27 czerwca do 31 sierpnia

 7 kąpielisk morskich 

 70 ratowników każdego dnia

 Łączne zatrudnienie: 130 ratowników



SPRZĘT RATOWNICZY

 6 łodzi motorowych

 2 skutery wodne z platformami 

ratowniczymi

 4 deski ratownicze

 6 kajaków ratowniczych

 4 quady (ATV) z przyczepami 
do transportu poszkodowanych

 16 łodzi wiosłowych



KĄPIELISKA MORSKIE GDAŃSK

Gdańsk Orle 

Gdańsk Sobieszewo

Gdańsk Stogi 

Gdańsk Dom Zdrojowy

Molo Gdańsk Brzeźno

Gdańsk Jelitkowo

Gdańsk Klipper Jelitkowo

Łącznie – 1500 m strzeżonej plaży



KĄPIELISKA MORSKIE GDAŃSK

Dom Zdrojowy

Jelitkowo Klipper



GDAŃSKIE CENTRUM 
RATOWNICTWA WODNEGO

 Utworzone w październiku 2014 r.

 Ratownik wodny w centrum 24 godziny na dobę

 W sezonie letnim 2 ratowników po godzinach pracy kąpielisk

 Centrum szkolenia i doskonalenia kadry ratowniczej



INNOWACYJNE RATOWNICTWO



INFRASTRUKTURA PLAŻOWA

 Całosezonowa kładka z możliwością wodowania małych 

jednostek wodnych (Jelitkowo)

 Siłownia na plaży (Jelitkowo)

 Szafki depozytowe (Brzeźno, Stogi)

 Prysznice plażowe (Brzeźno, Stogi)

 Rozbudowa sieci wodno-kanalizacyjnej (Jelitkowo)

 Projekt rozbudowy budynku służb ratowniczych (Brzeźno)



AKCJE LETNIE

 Profilaktyka 

 Plażowa biblioteka

 „Mamo tu jestem”

 Przyjazna plaża

 E-kąpieliska

 Patrol PPG Rescue System

 Wypożyczalnie sprzętu sportowego



W sezonie 2015 sześć kąpielisk stara się 

o przyznanie wyróżnienia 

Międzynarodowej Błękitnej Flag 

Molo Gdańsk Brzeźno

Gdańsk Stogi

Gdańsk Jelitkowo

Gdańsk Sobieszewo

Gdańsk Orle

Gdańsk Brzeźno Dom Zdrojowy

oraz przystani jachtowej:

MARINA GDAŃSK

TAMKA GDAŃSK

WYDARZENIA NA PLAŻY

 Turnieje sportowe

 Akcje promocyjne

 Czas wolny

 Zabawa z rodziną i ze znajomymi



Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku

DZIĘKUJĘ ZA UWAGĘ

mosirgdansk.pl

facebook.com/MOSiRGdansk

twitter.com/MOSiRGdansk


